

Еженедельник новостей МДС, 24 - 28 июня

IBC Weekly News, June 24 - 28, 2019

24 июня

Бизнес-сообщество возлагает большие надежды на работу [Комитета по развитию промышленности и предпринимательства](#), который на первом заседании обсудил приоритеты деятельности. Впервые площадка с участием ветвей власти и бизнеса создана на самом высоком уровне — возглавляет комитет Президент Сооронбай Жээнбеков. Указом Президента КР исполнительный директор МДС Аскар Сыдыков назначен заместителем председателя Комитета от бизнес-сообщества.

Совет по развитию бизнеса и предпринимательства при Торага ЖК КР [обсудил результаты работы Совета](#) и вопросы, регулирующие деятельность бизнеса.

25 июня

Эксперты [Представительства ЕС в КР](#) и бизнес-сообщества обсудили проект Странового обзора ЕС и приоритеты сотрудничества для последующего включения в проект Многолетней индикативной программы для КР на 2021-2027 годы.

Соцфонд КР провел [презентацию информационной системы](#) «Электронный кабинет застрахованного лица», позволяющей получать сведения дистанционно.

26 июня

[Региональный семинар по инновациям](#) и применению технологий для устойчивого развития прошел в Бишкеке.

27 июня

Представители десяти крупнейших горнодобывающих компаний и 28 компаний-поставщиков из различных отраслей экономики приняли участие в первом [Форуме поставщиков товаров и услуг](#) для горнодобывающей отрасли Кыргызстана, организованном МДС.

28 июня

[Посольство США в КР](#) отметило 243-й День независимости США.

June 24

Kyrgyzstan's business community pins high hopes for [the Industry and Entrepreneurship Development Committee](#) that held the first meeting to discuss its priorities. For the first time such a platform with the participation of the government branches and the business has been created at the highest level. President Sooronbai Jeenbekov heads the Committee. By the Presidential decree, **IBC Executive Director Askar Sydykov was appointed Committee Deputy Chairman** from the business community.

Business and Entrepreneurship Development Council under Parliament Speaker discussed [the results of the Council's activities](#) and issues on legislation governing business activities.

June 25

The experts of the [EU Delegation to Kyrgyzstan](#) and the business community discussed the draft EU Country Review and cooperation priorities for further discussion and inclusion in the draft Multi-annual Indicative Program 2021-2027 Kyrgyzstan.

The Social Fund of the Kyrgyz Republic [presented the information system](#) "Electronic Account of the Insured Person" to provide convenient way for the insured to interact remotely.

June 26

A regional [workshop on the application of innovations](#) and technologies for sustainable development was held in Bishkek.

June 27

Representatives of the ten largest mining companies and 28 supplier companies from various sectors of the economy, as well as over 200 visitors took part in the first [Forum of suppliers of goods and services](#) for the mining industry of Kyrgyzstan held by IBC.

June 28

The [U.S. Embassy in the Kyrgyz Republic](#) celebrated 243rd American Independence Day.

Объявления

Центрально-Азиатская корпорация по развитию СЭЗ и [Horeca club.kg](#) приглашают на открытую лекцию медиа-эксперта Наристе Алиевой.

Announcements

The Central Asian FEZ Development Corporation and [Horeca club.kg](#) invite you to an open lecture of media expert Nariste Aliyeva.

Новости членов МДС

Национальный банк КР одобрил кандидатуру Димитра Калояна на должность председателя Совета директоров [ЗАО «Кыргызско-Швейцарский банк»](#).

Представитель Детского фонда ООН ([ЮНИСЕФ](#)) в КР Юкиэ Мокуо завершает миссию в стране.

News from IBC members

The National Bank of the Kyrgyz Republic approved the candidature of Dimitar Kaloyan for the position of Board Chairman of [the Kyrgyz-Swiss Bank CJSC](#).

[UNICEF](#) Representative in the Kyrgyz Republic, Yukie Mokuo, completes her mission in the country.

Встречи с членами МДС

25 июня с представителем **Центрально-Азиатской корпорации по развитию СЭЗ** Назирой Бейшеналиевой обсудили барьеры, препятствующие деятельности предпринимателей, и пути развития СЭЗ.

Meetings with IBC members

On June 25, representatives of IBC and the **Central Asian Corporation for FEZ Development** discussed administrative barriers to the FEZ entities' activities and ways to develop the free economic zones in the country.

МДС в СМИ

Заседание Комитета по развитию промышленности и предпринимательства, а также Форум поставщиков товаров и услуг для горнодобывающей отрасли КР широко освещены в СМИ ([список в приложении](#)).

IBC in the media

The meeting of the Industry and Entrepreneurship Development Committee, as well as the IBC Forum of suppliers of goods and services for the mining industry of Kyrgyzstan [were widely covered](#) in the media.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) за 24 - 28 июня о наиболее важных изменениях в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for June 24 - 28 on the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за 24 - 30 июня: экономика, финансы, бизнес, инвестициями.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) for June 24 - 30 on economy, business and investment.

События на 1 - 5 июля

5-6 июля
В Бишкеке состоится [Форум ЕС – Центральная Азия](#), параллельно с 15-й Министерской встречей ЕС – Центральная Азия. **5 июля** в рамках форума пройдет круглый стол «Роль частного сектора в укреплении экономического сотрудничества в Центральной Азии»

Events for July 1 - 5

July 5-6
The [EU – Central Asia Forum](#) to be held in Bishkek at the same time with the 15th EU – Central Asia Ministerial Meeting.

On July 5, a roundtable "The role of the private sector in strengthening economic cooperation in Central Asia" will be held as a part of the forum.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.